
In deze serie ‘Je raadt het nooit’ interviewen we wekelijks een raadslid van Het Hogeland. Wil je meer weten over 
de andere raadsleden of het raadswerk? Kijk dan eens op raadhethogeland.nl
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manier had ingezet voor inwoners was kennelijk niet 
onopgemerkt gebleven. Op een dag werd ik gevraagd door 
GemeenteBelangen Bedum om mee te draaien voor de 
verkiezingen in 2014. Dat heb ik toen gedaan. 

Ik zit in de raad voor de inwoner die vastloopt in het 
systeem
We kunnen niet voor iedereen alles 100% oplossen, maar 
waar we het kunnen daar doen we het. We kunnen het 
niet iedereen naar de zin maken. Maar we proberen wel 
voor iedereen iets voor elkaar te krijgen. Vandaar dat het 
‘Gewoon, Betrokken en Dichtbij’ me zeer aanspreekt van 
Gemeentebelangen het Hogeland.

Contact in alle uithoeken
Ik steek wel aardig wat uren in het raadswerk. Stukken 
lezen, vergaderingen en bijeenkomsten bezoeken, noem 
maar op. En mensen zoeken me op omdat ze me kennen. 
Dat zijn niet alleen mensen uit mijn eigen woonplaats. We 
krijgen als fractie mailtjes en telefoontjes uit alle uithoeken 
van de gemeente. 

Het kost tijd maar levert ook veel op
Ik heb o.a. ruimtelijke ordening in portefeuille. Af en toe rijd 
ik naar bepaalde locaties toe omdat ik dan wil weten hoe de 
situatie eruit ziet. Het raadslidmaatschap kost me tijd maar 
is ook erg leuk om te doen. En dat zit in soms heel simpele 
dingen. Zeker als mensen tevreden zijn nadat ik ze naar het 
juiste loket heb geholpen.

Vaak denk ik ‘Het is hier mooier dan ik dacht’
Ik was altijd een beetje op Bedum, Onderdendam en 
Stad Groningen gericht. Maar over het algemeen denk ik 
regelmatig “het is hier toch mooier dan ik dacht”. Waar ik 
ook ben in Het Hogeland. En de mensen zijn open en eerlijk 
in het contact. Maar wat ik persoonlijk het mooiste vind is 
toch wel de scheefste toren in Europa. Inderdaad, die staat 

niet in Pisa maar in Bedum. Dat verbaast mensen nog wel 
eens, maar onze toren is korter dan die van Pisa. Daardoor 
zie je niet dat hij schever staat.

Mijn wens voor de toekomst
Ik hoop dat we echt stappen zetten op het gebied 
van woningbouw. En dan ook stappen voor iedereen. 
Voor jongeren, ouderen en starters. Voor huur- en 
koopwoningen. En ik hoop dat de infrastructuur verbetert. 
Dat er een mooie Oost-West verbinding komt met 
verdubbeling van de Eemshavenweg. En ik hoop dat het 
watertoerisme in de nabije toekomst gelijkwaardig is aan 
dat van Friesland. Want dat heeft echt een boost nodig, niet 
alleen in Het Hogeland maar in de hele Provincie Groningen! 
Vandaar dat toen er zich afgelopen jaar een kans voordeed 
om een duiker te vervangen door een brug in Winsum, ik 
door middel van een motie namens GemeenteBelangen 
gevraagd heb om een brug te realiseren. De raad heeft 
vervolgens daarin toegestemd en binnenkort begint men 
met de aanleg ervan.

Tot slot
In mijn vrije tijd beoefen ik KravMaga. Dat is een 
zelfverdedigingssysteem zonder regels waarbij alles is 
toegestaan om in een daadwerkelijke conflictsituatie te 
overwinnen. En thuis klus ik graag. Daar probeer ik wat tijd 
voor te maken. Tot slot, de sfeer vind ik heel prettig in deze 
raad. Ook al verschillen de politieke standpunten, het gaat 
altijd om de inhoud. Men gaat met respect met elkaar om 
en dat vind ik echt mooi.

Moi!

Hallo! Mijn naam is Erwin Venema. Ik ben geboren in 
1974. Ik werk als technicus electro en electronica bij de 
Universiteit te Groningen. Ik woon in Bedum, ben getrouwd 
en heb twee zoons. 

Sinds 2019 in de raad
Ik ben in Het Hogeland officieel in 2019 als raadslid beëdigd. 
Maar daarvoor was ik ook al in de voormalige gemeente 
Bedum kort als raadslid actief. Dat was daar toen politiek 
gezien een roerige periode waardoor ik me uiteindelijk 
vooral via het Algemeen Plaatselijk Belang heb ingezet voor 
het dorp.

Je moet je soms sterk maken tegenover de overheid
Ik ben eigenlijk ooit door een handtekeningenactie in 
mijn eigen straat de politiek ingerold. Dat ging destijds 
om het afblazen van een provinciale ontsluitingsweg, om 
Bedum te verlossen van het vele doorgaande verkeer. 
Om dat te proberen op te lossen heb ik ingesproken in 
de gemeenteraad van de gemeente Bedum en ook bij de 
provincie Groningen. Je kunt als inwoner wel wat bereiken. 
Het is echter beter om inwoners in het voortraject mee te 
nemen in plannen en besluitvorming. Dat ik me op deze 

Een gemeenteraad wordt door de inwoners van een 
gemeente gekozen en is het hoogste bestuursorgaan 
in de gemeente. De gemeenteraad geeft aan wat er in 
een gemeente moet gebeuren en ziet toe op het werk 
van de burgemeester en wethouders. De raad van Het 
Hogeland bestaat uit 29 raadsleden. Maar wie zijn zij? 
Wat drijft hen om raadslid te zijn? En wie is eigenlijk 
de mens achter de lokale politicus? Je raadt het nooit!

‘Als je wilt, kun je best wel 
wat voor elkaar krijgen’ 


